

IPC Alençon



Pôle Universitaire de Montfoulon
Campus de Damigny
61250 DAMIGNY
France
Telephone: +33 (0)2 33 81 26 43
Fax:
Site: <https://ct-ipc.com/>

Category: Research and training centre
Activities:
Markets:
Region: Normandy
Participant since: 2005

"Comme prévu lors de sa création, IPC s'implante à Alençon. Les activités laboratoires de l'ISPA-E (ISPA-Entreprises) rejoignent le Centre Technique Industriel dédié à l'innovation plastique et composites. Après avoir rallié le CEMCAT, devenu IPC Laval en avril 2017, IPC continue à renforcer les synergies et les implantations à l'Ouest. Le nouvel IPC Alençon offrira aux entreprises des services d'extrusion, de compoundage et de développement. "

"As planned at the time of its creation, IPC is moving to Alençon. The laboratory activities of ISPA-E (ISPA-Entreprises) join the Industrial Technical Centre dedicated to plastics and composites innovation. After joining the CEMCAT, which became IPC Laval in April 2017, IPC continues to strengthen synergies and locations in the West. The new IPC Alençon will offer extrusion, compounding and development services to companies. "